
Styrelsemöte nr 3 i Arilds Byalag 2023-06-12 

Plats: Marko 

Närvarande: 

- Claes Lundgren 

- Christina Brattström 

- Helena Heuman 

- Johan Lönnquist 

- Fredrik Magnusson 

- Marko T Wramén 

1. Mötets öppnande 

Ordföranden förklarade mötet öppnat.  

2. Godkännande av förslag till dagordning 

Förslag till dagordning godkändes. 

3. Godkännande av protokoll från styrelsemöte 2023-05-08 

 Protokollet godkändes. 

4. Rapport ekonomi 

Fredrik redogjorde för hur han kommer att hantera ekonomi och betalningar. 
Han har också kontaktat banken för att få bättre ränta på kontot. 

5. Verksamheten 

5.1 Midsommar 

Johan ansvarar.  

Claes har skickat in begärd information i tillståndsfrågan. 

Clas H har bokat lekledare och musiker. Fredrik tar kontakt med 
dem inför dagen.  

Kickan vill inte ansvara för tårtorna men Jennie köper allt material 
till tårtorna och hämtar både dem och godis till godisregn från 
ICA, som brukar sponsra godisregnet.  

Fredrik fixar ris och släp för att ta det till Klötet. Han och Claes 
träffas för att se vad som finns. Fredrik stämmer också av med 
Clas H.  



Marko lägger ut information om blommor mm. En särskild QR kod 
tas fram för gåvor som kan sättas upp på Klötet. Marko ordnar 
detta och Johan plastar in. 

Hd vill skriva om vårt midsommarfirande men styrelsen tackar nej 
till det. 

5.2 Arildsdagen 

Hanna på Golfklubben har lämnat förslag på en kall buffé för 200:- 
inkl moms, bestående av kyckling, rostbiff, lax, potatissallad och 
ytterligare sallader, bröd och smör. Gästerna måste ha med egna 
bestick, tallrikar och glas. Förslaget accepterades och också 
pristillägget för kock. 

Beslöts att ta 350 kr för medlemmar i byalaget och 450 kr för 
övriga. För barn till medlem tar vi 150 kr upp till 12 år och 350 för 
barn över 12 år.  

Vi har just nu 318 medlemmar. Fredrik fixar en maillista för att vi 
ska kunna kolla medlemskap och sätter upp en QR-kod för lättare 
betalning. Alla stöter gamla medlemmar som inte betalat. 

Johan ordnar en bild, som visar hur priset för dagen fördelas 
mellan olika poster. 

Micke Skog spelar först play-back och sedan 3 x 45 minuter. 
Ersättning 14 000 kr mot faktura. 

Marco skriver till polisen med svar i tillståndsfrågan. 

Claes har bokat bord mm och extra tält. 

Johan fixar trollkarl och ansiktsmålning.  

Kustbevakning kommer men det ordnar hamnen. 

Nytt styrelsemöte/arbetsmöte 28 juni kl 18:00. 

Clas H vill ha en aktivitet med staffli för målning och också en 
aktivitet för barn som får leta fem fel i ett känt verk av en 
arildskonstnär. Styrelsen var positiv till förslagen. 

5.3 Bassängen 

Kommunen har efter många påstötningar lovat laga sprickan i 
bassängen som i morgon. Den 16 juni måste vattnet börja fyllas 
på för öppning på midsommarafton. Den 17 juni kl 10:00 håller 
Lisa en genomgång med alla i styrelsen om skötseln av bassängen.  



Claes har ordnat ett robothus och halkskydd. Fredrik har lagat 
staketet hjälpligt och kommer att göra ytterligare insatser före 
öppning. Claes har inköpt två mindre soptunnor för totalt 5 550 
kr. Claes har också dels lagat en trimmer och en klippmaskin, dels 
skrotat två som inte kan lagas. 

Vi sätter upp en inplastad QR-kod för betalning för bassängen och 
också en för betalning av medlemsavgift. 

Joar kommer att sköta mycket av rutinerna för bassängen 
tillsammans med våra sommarjobbare.  Vi har i dagsläget inte 
klart vad Joar kommer att kosta. 

Jennie åtar sig att vara kontaktperson för sommarjobbarna. 

 5.4 Simborgarmärke i havet 

Marko har beställt simborgarmärken. Aktiviteten genomför i 
samarbete med simskolan.  

 5.5 Vandringsslinga  

Clas H och Christina har träffat kommunen, som tagit fram förslag 
på en slinga. Efter diskussion beslöts att slingan ska heta 
Arildslingan, att befintlig loga med bild av hamnen ska användas 
också för slingan, att färgen ska vara blå och vit samt att en bänk 
ska sättas upp på invid Kringelängen. Johan kontaktar Katolska 
kapellet om tillstånd att sätta upp bänken.  

 5.6 Arildsloga vid infart 

Marko har talat med myndigheterna om detta och tar fram ett 
förslag. 

 5.7 Anslagstavla i hamnen 

Styrelsen enades om att det är bättre med en anslagstavla för 
byalaget vid busshållplatsen, som kommunen skänker. 

 5.8  Bibliotek i grönsakskiosken  

Vi avvaktar med detta och funderar över alternativ användning av 
kiosken. 

 6 Information mm 

  6.1 Rapport redaktionsgruppen 

   Inget att rapportera. 



  6.2 Renovering av Viktors kiosk 

Renoveringen är klar och faktura har kommit. Fråga 
är dock om vi kan få rotavdrag för arbetet. Fredrik 
kollar. 

  6.3 Övrig information 

Kommunen har inte vårstädat planteringar mm trots 
påstötningar. 

7. Utestående punkter 

7.1 Räddningsstationen – tid, städning och användning 

Bordläggs 

7.2 Arkivering av våra och Folkvis handlingar 

 Punkten stryks.  

7.3 Möteslokal 

 Punkten stryks. 

7.4 Upprustning av Röda hallar 

Eva försöker få stöd av Gyllenstiernska stiftelsen och 
Länsstyrelsen men än så länge utan framgång. Vi har behov av en 
badplats till. 

8 Övrigt 

Tisdagsklubbens aktiviteter tar för stor plats i arild.se. Claes kollar om vi kan 
lägga till en flik enbart för detta. 

Claes har lånat ut ett tält till Lira i Arild den 14-15 juli men de måste själva 
rengöra tältet. 

9. Nästa möte 

Arbetsmöte om Arildsdagen den 28 juni kl 18:00 i Ruffen. 


